
Skolebestyrelsesmøde onsdag 14. marts 2022 17:30-20:00 på Krogårdskolen 

Tilstede: Jesper, Martin, Michala, Marlene, Dea og Leise (forældrerep.) Carl og Markus 
(elevrep.) Søren og Morten (medarbejderrep.) Rasmus og Dan (ledelse og referat). 

Mødeleder: Martin 

REFERAT:  

Den digitale skattejagt    Lisa og Martin 30 min 

Udsat pga. sygdom. 

Dysleksi-vejleder    Ditte 30 min 

Ditte præsenterede- og orienterede om Krogårdskolens dysleksi-indsats. 

 

1.Opsamling fra sidste møde (to-do liste)  Jesper 5 min 

Intet til referat. 

 

2. Nyt fra elevrådet    10 min 

Fælleselevrådet har afholdt møde: 

 Planerne om en fælles elevfest er udsat. – Sponsorgaver er dog indsamlet. M.m. 
 D. 1. – 2. marts var der workshop på Greve bibliotek. Emnet var aktiviteter for unge i 

Greve. – De stillede bl.a. forslag om en app, der kunne synliggøre alle de forskellige 
aktiviteter, der faktisk allerede er for unge. 

 Ønske om at deltage i et årsmøde for elevråd (2 elever afsted i en weekend) 

Vores elevråd har afholdt møde: 

 Fortsat ønske om en form for ”aftenklub” på skolen. (1x om ugen/1x om måneden?) 
Det kunne forhåbentlig styrke sammenholdet på tværs af årgange og klasser. 

 Ønske om nye stole og borde i klasserne – de er meget slidte. 

 

3. Nyt fra medarbejderne, ledelsen og skolebestyrelsen 30 min 

Medarbejderne: 

 Planlægningen af næste skoleår er godt i gang. Stort ønske om at være 2 til stede i 
undervisningen – det vi organiserer på Krogård som ”**-timer” (understøttende 
undervisning). 

 Flere elever skal inkluderes på almenområdet – dvs. At flere inklusionselever, skal gå 
på skolen. Derfor ansættes der en pædagog mere i fbm. Den kommende 0. Årgang. 

Ledelsen: 

 Vi fortsætter med ”kortere skoledage” i det kommende skoleår. Det giver os også 
flere **-timer, fordi ressourcen der ”spares” på at gøre dagen kortere, skal lægges i 
skoletiden som ekstra lærere/pædagoger i undervisningen (2-lærertimer). 
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 Skolen vil gerne følge UVM’s timefordelingsplan – det er minimumstimetallet for de 
fagfaglige timer. – SB blev præsenteret for planen. 

 Fortsat udfordringer med at få tiderne i GiC til at passe med behovet for vores 
udskolingsklasser. Timefordelingsplanen er øget med 1 lektion/klasse, hvilket presser 
yderligere. 

 St. Bededag. Umiddelbart skal eleverne fortsat i skole på 200 skoledage. Det betyder 
at der skal placeres en ”fridag” for eleverne i kommende skoleår. 

Skolebestyrelsen: 

 Intet til referat. 

 

4. Nyt fra formanden     Jesper 10 min 

Jesper takker for inputs til høringssvarene på Børne- og ungepolitikken. – Husk lige at svare, 
hvis I ikke har nogen kommentarer. 

Princip for brugen af meddelelsesbogen. Tages op på næste SB-møde. 

Klima- teknik og miljøudvalget foreslår, at fremskynde tagrenoveringen på Krogårdskolen. 
Det vil – I deres forslag betyde, at PCB-renoveringen vil blive udskudt, fordi tagrenoveringen 
er mere presserende. Foreløbigt er det kun taget i indskolingen, der projekteres renoveret. 

 

5. Høringssvar Børne- og Ungepolitik   Jesper 

Se under formandens punkt. 

 

6. Princip Ordensregler    Malene & Jesper 

Princippet blev gennemgået og forskellige rettelser blev vedtaget. 

 

7. Kontaktforældre og fælles kontaktforældremøde  Malene 10 min 

Invitationen (eller en lille teaser via AULA) er sendt ud til alle forældre. Det bliver d. 14/4 kl. 
17.00 – 18.30 – invitation med tilmelding via AULA. 

Desværre lidt kort planlægningsperiode for skolens trivselsteam pga. SB’s ønske om at 
mødet afholdes d. 14/4 – en uge mere kunne have været rart. 

Program: 

15 min – intro fra SB 

60 min – oplæg drøftelser 

15 min – afrunding af SB 
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8. Eventuelt og arbejdsgrupper (arbejdsdag?) 5 min 

Intet til referat. 

 

Næste mødeleder: Michala 

 

Kommende møder: 

Torsdag 12/4 SFO og indskoling. Dea, Leise og Janne Princip 

Onsdag 10/5 Fatima og Martin Princip 

Tirsdag 13/6 Sommerafslutning 


